
Beantwoording vragen GroenLinks inzake agendapunt 5.3 Evaluatie heffingsgrondslag 

Rioolheffing

1. Wat zou het betekenen als de staffel uitgebreid wordt naar 0-100, 101-200 en 201-300? Is 
een actuele berekening beschikbaar voor onze beeldvorming?
ANTWOORD:
In de notitie van januari 2022 komt gevraagde variant voor als variant 1 (zie bijlage) 
Variant 1 (pag. 4 van notitie jan 2022)
In deze variant is de eerste staffel opgedeeld in drieën en wordt gerekend met een basis 

staffelgrootte van 100 m3 en de volgende categorie-indeling (m3 waterverbruik):
• 0-100
• 101-200 
• 201-300
• 301 en meer

 
Variant 2 in genoemde notitie (zie bijlage) is de variant die voorligt in het raadsvoorstel zoals 
ook behandeld in de raadscommissie FLO van 8 juni jl.: 
Variant 2 (pag. 5 van notitie jan 2022)
In deze variant is de eerste staffel opgedeeld in 2 categorieën en wordt gerekend met een 
staffel van 100 m3 en de volgende categorie-indeling (m3 waterverbruik):

•         0-100
•         101-300 
•         301-3000
•         3001 en meer

 
Een actuele berekening t.o.v. januari 2022 betekent gebruikmaken van het laatst bekende 
drinkwaterverbruik. Dit verandert niets aan de beeldvorming. De actualisatie van het 
gemeentelijk rioleringsplan met kostendekkingsplan (met bijbehorende rioolheffing) wordt 
later dit jaar voorgelegd aan de gemeenteraad. Wederom een nieuwe doorrekening laten 
maken, heeft derhalve geen meerwaarde (voor huidige beeldvorming).  
 

2. Zijn de te verwachten kosten voor deze maatwerkvariant hoger dan de maatwerkwerkvariant 
(variant 2) in het raadsvoorstel? 
ANTWOORD: 
Correct. Toename van staffels zal extra kosten met zich meebrengen. Zoals ook in de 
raadscommissie FLO verduidelijkt, zullen deze kosten in beeld gebracht worden door BsGW 
d.m.v. een aangepaste offerte zodra de raad een keuze heeft gemaakt/een besluit heeft 
genomen.   

 


